
1 
 

Protokół nr 2 

z posiedzenia Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej 

z dnia 06.02.2023 r. 

 

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyli: Pan Romuald Tański – Prezes W-MIR, Pan Marek Kuź-

niewski – Wiceprezes W-MIR - zdalnie, Pan Jerzy Salitra  - Członek Zarządu W-MIR, Pan 

Piotr Miecznikowski - Członek Zarządu W-MIR,  Pan Robert Nowacki – Członek Zarządu  

W-MIR, Pan Mirosław Borowski – Delegat do Krajowej Rady Izb Rolniczych, Pani Jolanta 

Mackiewicz – dyrektor biura W-MIR. 

 

Obrady otworzył i prowadził Pan Romuald Tański – Prezes W-MIR. Posiedzenie rozpoczęło 

się o godz. 10.30 i trwało do godz. 15.00. 

Posiedzenie przebiegło według następującego porządku obrad: 

1. Wnioski z posiedzeń Rad Powiatowych W-MIR i komisji. 

2. Pisma z Krajowej Rady Izb Rolniczych. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 W pierwszym punkcie posiedzenia Zarząd zapoznał się z wnioskami z Rad 

Powiatowych W-MIR i Komisji 

  

- Przewodniczący Rady Powiatowej W-MIR w powiecie nowomiejskim zwraca się z prośbą 

do Zarządu W-MIR o możliwość przeznaczenia kwoty 200 zł będących w dyspozycji Rady 

Powiatowej na zakup bukietu okolicznościowego  w celu podziękowania za dotychczasową  

współpracę pani Beacie Kozłowskiej Kierownikowi BP ARiMR w Nowym Mieście 

Lubawskim. - Zarząd podjął uchwałę o rozdysponowaniu środków Rady Powiatowej W-MIR 

 w powiecie nowomiejskim. 

- Przewodnicząca Rady Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej w powiecie 

bartoszyckim, Pani Agnieszka Kobryń zwraca się do Zarządu W-MIR o wystąpienie do 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi o wprowadzenie zmian w prawodawstwie dotyczącym 

systemu identyfikacji i rejestracji zwierząt.  Powinna zostać stworzona możliwość zgłoszenia 

ubycia zwierzęcia ze stada z powodu zagryzienia i/lub zjedzenia przez wilki.  W komputerowej 

bazie danych systemu identyfikacji i rejestracji zwierząt powinna znaleźć się opcja 

umożliwiająca zaznaczenie straty zwierząt spowodowanej przez wilki.  W Polsce brakuje 

monitoringu liczebności wilków i monitoringu ofiar żerowania wilków, które stanowią już 

poważny problem dla właścicieli bydła, owiec, kóz ale i koni, o rozszarpanych wiejskich psach 

nie wspominając. Mieszkańcy obszarów wiejskich i obrzeży miast są poważnie zaniepokojeni 

wzrastającą populacją i bezczelnością wilków. – Zarząd postanowił wystosować pismo  

w sprawie do Krajowej Rady Izb Rolniczych. 

 

Wnioski z posiedzenia Rady Powiatowej W-MIR w powiecie nowomiejskim dn. 

20.01.2023 r. : 

Ze względu na dalej utrzymujące się wysokie ceny nawozów mineralnych Rada Powiatowa  

W-MIR w powiecie nowomiejskim ponownie wnioskuje o uruchomienie naboru na udzielenie 

pomocy finansowej do zakupu nawozów mineralnych innych niż wapno nawozowe 

zawierające magnez. – Zarząd postanowił ponowić swoje wystąpienie w sprawie, 

uwzględniając, aby pomoc dotyczyła gospodarstw rodzinnych do 300 ha. 

Rada Powiatowa W-MIR w powiecie nowomiejskim wnioskuje o ponowne wystosowanie 

wniosku w sprawie uruchomienia kontynuacji naboru wniosków o pomoc na wyrównanie 

kwoty obniżonego dochodu uzyskanej przez producenta świń ze sprzedaży z gospodarstw 

znajdujących się na obszarze objętym restrykcją w związku ze zwalczaniem ASF na zasadach 

uwzgledniających obecną sytuację na rynku zbóż oraz różnice ceny koncentratów i dodatków 
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paszowych. Dotychczasowa forma wyliczenia odnosiła się do porównania faktur za sprzedaż 

trzody chlewnej, natomiast konieczne jest uwzględnienie faktycznej zwyżki kosztów produkcji.   

W związku z wprowadzonymi restrykcjami dla gospodarstw położonych na obszarach ASF, 

które mają bezpośredni wpływ na cenę sprzedaży świń, Rada Powiatowa ponownie wnioskuje 

o uruchomienie programu na wyrównanie różnicy ceny sprzedaży trzody chlewnej z obszarów 

ASF do ceny sprzedaży świń obowiązującej na obszarze strefy niebieskiej - nie objętej strefą 

ASF. - Zarząd W-MIR wyjaśnił, że wniosek ww. treści był zgłaszany podczas obrad Walnego 

Zgromadzenia w dniu 19 grudnia 2022 r. i Samorząd Rolniczy wystosował już stosowne pismo 

w sprawie, w związku z czym nie jest zasadne ponaglanie i ponowne przesyłanie tego samego 

wniosku. 

Rada Powiatowa W-MIR w powiecie nowomiejskim wnioskuje o zmianę przepisów 

Rozporządzenia Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi z dnia 16 grudnia 2022 Poz. 2742  w 

sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania oraz wypłaty pomocy finansowej na 

operacje typu „Pomoc dla rolników szczególnie dotkniętych wpływem rosyjskiej inwazji na 

Ukrainę” w ramach działania „Nadzwyczajne tymczasowe wsparcie dla rolników, 

mikroprzedsiębiorstw oraz małych i średnich przedsiębiorstw szczególnie dotkniętych 

wpływem rosyjskiej inwazji na Ukrainę” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich 

na lata 2014-2020 w zakresie § 2 pkt 2, 3, 4. Treść przytoczonego przepisu wskazuje, iż pomoc  

przyznaje się rolnikowi, który łącznie spełnia 4 warunki. W ocenie rolników są one 

krzywdzące, ponieważ duża grupa hodowców w ogóle nie otrzyma wsparcia, pomimo tego że 

do dnia 15 maja 2022 r. zgłosili oni do rejestru zwierząt gospodarskich oznakowanych łącznie 

co najmniej 10 sztuk zwierząt gatunku świnia urodzonych w okresie od dnia 1 kwietnia 2021 

r. do dnia 31 marca 2022 r. Analizując kolejne warunki przyznania pomocy, hodowcy świń 

określają je jako celowe działanie dyskwalifikujące rolników z otrzymania wsparcia. Przepis 

rozporządzenia wskazuje także, że hodowca powinien do dnia rozpoczęcia naboru wniosków o 

przyznanie pomocy tj. do 18 stycznia 2023 r.  spełnić warunek oznakowania co najmniej 1 

sztuki zwierzęcia gatunku świnia, urodzonego w siedzibie stada posiadacza tego zwierzęcia od 

dnia 1 kwietnia 2022 r. Natomiast w § 2 pkt 3 rolnik zobowiązany jest do prowadzenia do dnia 

rozpoczęcia naboru wniosków o przyznanie pomocy działalność rolniczą w zakresie chowu lub 

hodowli zwierząt gatunku świnia. Należy zauważyć, że większość tych rolników w tym okresie 

zaprzestała chowu i hodowli świń, co niewątpliwie podyktowane było namnażającymi się 

stratami w gospodarstwie. W nawiązaniu do § 2 pkt 4 lit. c rolnicy są oburzeni zapisem dot. 

warunku odnoszącego się do przyznania płatności za zazielenienie w ramach płatności 

obszarowych na podstawie wniosku złożonego w 2021 i 2022 roku, gdzie w przypadku 

posiadania gospodarstwa mniejszego niż 10 ha gruntów ornych wymaga się co najmniej dwóch 

różnych upraw oraz uprawa główna w 2021 i 2022 nie zajmowała więcej niż 75% tych gruntów. 

Zapis ten jest sprzeczny z wcześniej obowiązującymi przepisami dot. przyznania płatności za 

zazielenienie. Należy przypomnieć, że w sytuacji rolników, którzy byli w posiadaniu 

gospodarstw poniżej 10 ha gruntów ornych nie obowiązywała dywersyfikacja upraw, wobec 

tego rolnicy ci mieli prawo w 2021 i 2022 dokonać obsiewu gruntów ornych jedną uprawą. 

Ponadto rolnicy ci byli pełnoprawnymi beneficjentami płatności i nie ulega wątpliwości, że w 

tym zakresie otrzymali stosowne decyzje administracyjne. Reasumując w odniesieniu do 

szczegółowych warunków przyznania ww. programu, rolnicy wyrażają ogromne 

niezadowolenie, ponieważ w tak trudnym okresie utrzymywali trzodę chlewną ponosząc straty 

finansowe w gospodarstwie. W dobie likwidacji polskich rodzinnych stad świń, w opinii 

rolników pomoc tą należy traktować jako  rekompensatę poniesionych strat i swego rodzaju 

„zachętę” na dalszą kontynuację produkcji bądź też jej odbudowę.   –  Zarząd postanowił 

poprosić wnioskodawcę o doprecyzowanie, o jakie zmiany przepisów wnioskuje Rada 

Powiatowa. 

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie nowomiejskim zwraca się z prośbą o 

skierowanie uwagi do Planu Strategicznego dla WPR na lata 2023-2027 odnoszącą się do 



3 
 

Ekoschematu Rolnictwo węglowe - Zróżnicowana struktura upraw – dot. zmniejszenia udziału  

do 10% w strukturze zasiewów w gospodarstwie upraw gatunków roślin mających pozytywny 

wpływ na bilans glebowej materii organicznej m.in. roślin bobowatych.  

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie nowomiejskim zwraca się z prośbą o 

skierowanie uwagi do Planu Strategicznego dla WPR na lata 2023-2027 odnoszącą się do 

Ekoschematu Rolnictwo węglowe – Wymieszanie obornika na GO w ciągu 12 godzin od 

aplikacji - z uwzględnieniem możliwości zastosowania obornika także pochodzącego z zakupu. 

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie nowomiejskim zwraca się z prośbą o 

skierowanie uwagi do Planu Strategicznego dla WPR na lata 2023-2027 odnoszącą się do 

Ekoschematu Rolnictwo węglowe – Stosowanie płynnych nawozów naturalnych innymi 

metodami niż rozbryzgowo na GO i TUZ - z uwzględnieniem możliwości zastosowania  

płynnych nawozów naturalnych także pochodzących z zakupu.  

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie nowomiejskim zwraca się z prośbą o 

skierowanie uwagi do Planu Strategicznego dla WPR na lata 2023-2027 odnoszącą się do 

zwiększenia stawki płatności związanej z produkcją w przypadku ziemniaka skrobiowego do 

400 EUR/ha.  

- Zarząd polecił pracownikom biura przeanalizowanie powyższych wniosków i przygotowanie 

stosownego wystąpienia do KRIR. 

 Rady Powiatowe W-MIR z powiatu  elbląskiego, braniewskiego i ostródzkiego  
zwracają się z prośbą do Zarządu W-MIR o wyrażenie zgody na zorganizowanie wyjazdu 

członków Rad Powiatowych W-MIR i rolników z tych powiatów na  XXVIII  Międzynarodowe 

Targi Rolnicze – AGROTECH  w Kielcach w dniach   17 – 18 marca  2023r. – Zarząd wyraził 

zgodę. 

 Rady Powiatowe W-MIR z powiatu  elbląskiego, braniewskiego i ostródzkiego  
zwracają się z prośbą do Zarządu W-MIR o podjęcie uchwały w sprawie przyznania  kwoty 

5000 zł ze środków będących w dyspozycji Zarządu W-MIR na organizację wyjazdu 

członków Rad Powiatowych W-MIR i rolników z tych powiatów na  XXVIII  Międzynarodowe 

Targi Rolnicze – AGROTECH  w Kielcach w dniach   17 – 18 marca  2023r. 

Koszt całkowity wyjazdu 13,5 tyś - wpłaty własne uczestników wyjazdu na targi 6 tyś.  - 

Zarząd podjął uchwałę o organizacji wyjazdu przedstawicieli samorządu rolniczego 

i przeznaczeniu na ten cel kwoty 4000 zł. 

 Rada Powiatowa Warmińsko – Mazurskiej Izby Rolniczej w powiecie nidzickim 
zwraca się do Zarządu W-MIR z prośbą o zajęcie się sprawą rolnika z gminy Nidzica, któremu 

planuje się wypowiedzenie umowy dzierżawy gruntów z KOWR. 

            W dniu 30 stycznia 2023 r. rolnik z gminy Nidzica pan Przemysław Sątowski zwrócił 

się do Rady Powiatowej W-MIR w powiecie nidzickim z prośbą o zweryfikowanie czy zawarta 

19 maja 2022 r. umowa dzierżawy gruntów tj. działek o numerach: 24/5, 24/6, 24/7 o pow. 

26,7961 ha w obrębie Załuski w gminie Nidzica  zostanie rozwiązana w trakcie jej trwania oraz 

czy istnieją możliwości uzyskania dzierżawy innych gruntów w zamian na warunkach innych 

niż tylko tryb przetargowy do którego mogą przystąpić też inni rolnicy.   

           Pan Przemysław Sątowski w swoim podaniu kierowanym do wiadomości W-MIR 

twierdzi, iż na podstawie informacji otrzymanych od pracownika KOWR i przedstawiciela 

Ministerstwa Obrony Narodowej ww. nieruchomości zostaną przejęte na cele wojskowe, ale 

nie zostało doprecyzowane czy w trakcie trwania umowy czy po jej zakończeniu. Ponadto 

rolnik twierdzi, iż wcześniej był informowany o potencjalnej możliwości i braku 

przeciwwskazań do przedłużenia umowy dzierżawy na kolejne lata w związku z czym 

doprowadził grunty do kultury rolnej i poniósł znaczące nakłady finansowe z tym związane. 

 

 Rolnicy z powiatu nidzickiego - Prośba o interwencję w sprawie utworzenia jednostki 

wojskowej na terenie miejscowości Załuski. 
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- Po zapoznaniu się z wnioskiem Rady Powiatowej W-MIR i pismem rolników Zarząd 

wystosował pismo wspierające rolników do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

          Rada Powiatowa Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej w powiecie gołdapskim 
zwraca się z prośbą o wystąpienie do Prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa z wnioskiem o uproszczenie działania aplikacji IRZplus poprzez umożliwienie 

złożenia zbiorczego wniosku o zastąpienie środka identyfikacji dla wielu sztuk bydła. 

Aktualnie, we wniosku utrudnieniem jest to, iż w przypadku wniosku o zezwolenie na 

zastąpienie środka identyfikacji, dla każdej ze sztuk należy składać oddzielny wniosek, 

każdorazowo wypełniając przy tym wszystkie dane identyfikacyjne dotyczące gospodarstwa.  

 Uproszczenie działania poprzez umożliwienie wpisania jednorazowo więcej niż 

jednego numeru identyfikacyjnego utraconego środka identyfikacji sprawi, że aplikacja stanie 

się bardziej intuicyjna, dzięki czemu rolnicy szybciej poznają jej działanie oraz zaoszczędzą 

czas, zarówno swój, jak również pracowników Biur Powiatowych ARiMR. – Zarząd 

postanowił przygotować stosowne pismo w sprawie. 

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie węgorzewskim na wniosek Pana Daniela 

Maczuga zwraca się z prośbą do Zarządu W-MIR o złożenie wniosku do Rady Ministrów w 

sprawie wydania rozporządzenia dotyczącego rozszerzenia wykazu gatunków roślin 

uprawnych, do których przysługuje dopłata z tytułu zużytego do siewu lub sadzenia materiału 

siewnego kategorii elitarny lub kwalifikowany o  rzepak ozimy, rzepak jary i kukurydzę na 

ziarno, kiszonkę. 

Zdaniem samorządu rolniczego należy rozszerzyć wykaz o wyżej wymienione gatunki 

roślin uprawnych, kwalifikujących się do pomocy z tytułu zużytego do siewu lub sadzenia 

materiału siewnego kategorii elitarny lub kwalifikowany, gdyż w Polsce uprawiana jest znaczna 

powierzchnia rzepaku i kukurydzy. Dzięki wsparciu finansowemu otrzymane produkty rolnicze 

będą wyższej jakości i o zwiększonym plonowaniu. – Zarząd postanowił przygotować stosowne 

pismo w sprawie. 

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie węgorzewskim na wniosek Pana Jana 

Skrypoczko zwraca się z prośbą do Zarządu W-MIR o złożenie wniosku do Rady Ministrów w 

sprawie zwiększenia limitu kwoty pomocy de minimis z poziomu 20 000 euro do 30 000 euro.  

W sektorze produkcji rolnej pomoc de minimis udzielana jest na podstawie 

Rozporządzenia Komisji (UE) 2019/316 z dnia 21 lutego 2019 r. zmieniającym rozporządzenie 

(UE) nr 1408/2013 w sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii 

Europejskiej do pomocy de minimis w sektorze rolnym ( Dz. Urz. UE L51 I z 22.02. 2019, str. 

I). Całkowita kwota pomocy de minimis przyznanej przez państwo członkowskie jednemu 

przedsiębiorstwu nie może przekroczyć 20 000 EUR w okresie trzech lat podatkowych. 

Zdaniem  samorządu rolniczego limit pomocy de minimis powinien zostać zwiększony  

do kwoty 30 000 euro ze względu na ciężką sytuację w rolnictwie. Wśród rolników panuje zła 

sytuacja ekonomiczna spowodowana pandemią COVID-19, konfliktem zbrojnym na Ukrainie, 

wysoką inflacją. Wszystkie te czynniki przyczyniły się do wzrostu kosztów środków produkcji. 

Dlatego też należy pomóc rolnikom poprzez zwiększenie kwoty limitu pomocy de minimis.- 

Zarząd postanowił przygotować stosowne wystąpienie. 

 Rada Powiatowa W-MIR w powiecie węgorzewskim, na wniosek Pana Zbigniewa 

Mamryk, zwraca się z prośbą do Zarządu W-MIR o wystąpienie do Premiera RP  o zakup przez 

Agencję Rezerw Strategicznych odtłuszczonego mleka w proszku OMP. 

W ostatnim czasie cena mleka znacznie spada, co przy bieżących kosztach produkcji w 

niedługim czasie doprowadzić może do kryzysu finansowego w wielu gospodarstwach rolnych 

utrzymujących bydło mleczne. Rozwiązaniem tego problemu mógłby być skup odtłuszczonego 

mleka w proszku  przez Agencję Rezerw Materiałowych z przeznaczeniem na powiększenie 

zapasów strategicznych. Dlatego też należy wystąpić do Rządu, aby Agencja Rezerw 

Materiałowych odkupiła odtłuszczone mleko w proszku OMP, co pozwoli zahamować spadek 

cen, ustabilizować cenę, a co za tym idzie, zapewnić stabilność finansową gospodarstwom 

utrzymującym się z produkcji mleka. – Zarząd wyjaśnił, że Krajowa Rada Izb Rolniczych 
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wystosowała już wniosek w sprawie do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Kopię pisma 

postanowiono przesłać wnioskodawcy. 

 

 

Wnioski Komisji ds. monitorowania strat spowodowanych niekorzystnymi warunkami 

atmosferycznymi do Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej  

wypracowane podczas posiedzenia w dniu 26 stycznia 2023 roku: 

Komisja ds. monitorowania strat spowodowanych niekorzystnymi warunkami 

atmosferycznymi wnioskuje do Zarządu W-MIR o wystąpienie do Ministra Rolnictwa  

i Rozwoju Wsi z postulatami dotyczącymi zmiany przepisów oraz propozycjami usprawnienia 

działania aplikacji suszowej: 

 Wniosek o wprowadzenie dostępności aplikacji suszowej przez cały rok i wprowadzenie 

możliwości poprawy wniosku jako samouzupełnienie lub korektę wniosku na wezwanie 

innej instytucji.  

 Ponowny wniosek o zmianę sposobu logowania do aplikacji suszowej, polegający na 

rezygnacji z logowania za pomocą profilu zaufanego na rzecz loginu i hasła do Platformy 

Usług Elektronicznych (PUE).  

 W przypadku posiadacza zwierząt, wprowadzenie do aplikacji suszowej obowiązku 

wpisywania stanu średniorocznego zwierząt gospodarskich z roku w którym wystąpiła 

susza, a nie z dnia, w którym składany jest wniosek o szacowanie strat suszowych.  

 Wniosek o udostępnienie sposobu (algorytmu) wyliczania strat suszowych wraz  

z podaniem wartości klimatycznego bilansu wodnego dla wszystkich roślin uprawnych.  

 

Ponadto komisja wnioskuje o wystąpienie do KRIR z prośbą o zorganizowanie spotkania  

w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie omówienia sposobu szacowania strat 

przez aplikację suszową i usprawnienia jej działania. Komisja proponuje zaprosić na spotkanie 

przedstawicieli: MRiRW, ARiMR, IUNG-u oraz po trzech  przedstawicieli z każdej  

z wojewódzkich izb rolniczych.   

- Zarząd postanowił przygotować stosowne pismo do Krajowej Rady Izb Rolniczych. 

Ad. 2 Następnie Zarząd omówił pisma otrzymane z Krajowej Rady Izb Rolniczych  

 Pismo Przewodniczącej Sejmowej Komisji Ochrony Środowiska, Zasobów Naturalnych 

Leśnictwa Poseł Urszuli Pasławskiej w sprawie populacji dużych drapieżników – prośba o 

odpowiedź do 06.02.2023 r.- Zarząd przygotował odpowiedź, którą przesłano Poseł Urszuli 

Pasławskiej. 

 Pismo w sprawie Europejskiego Forum Rolników w Jesionce w dniach 22-23 marca 2023 r. 

– Zarząd zapoznał się z pismem, nikogo nie oddelegowano. 

 Informacja o spotkaniu z Wicepremierem Henrykiem Kowalczykiem w dniu 01.02.2023 r.-  

Podjęto uchwałę w sprawie oddelegowania Pana Romualda Tańskiego – Prezesa W-MIR i 

Pana Marka Kuźniewskiego –Wiceprezesa W-MIR na spotkanie w dniu 01.02.2023 r. do 

Warszawy oraz w sprawie zwrotu kosztów podróży dojazdu do Olsztyna i pokrycia kosztów 

uczestnictwa w kwocie 568 zł brutto. 

  Odpowiedź MRiRW w sprawie wprowadzenia możliwości dwukrotnego korygowania 

wniosku o przyznanie pomocy dotyczącego programu „Wymiana pokryć dachowych z 
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materiałów szkodliwych dla zdrowia lub środowiska w gospodarstwach rolnych” (wniosek 

XI Walnego Zgromadzenia W-MIR). - Zarząd zapoznał się z pismem. Odpowiedź przesłano 

wnioskodawcy. 

 Odpowiedź KRIR na wniosek W - MIR w sprawie podwyższenia emerytur dla rolników, 

którzy przekazali gospodarstwo następcy (wniosek z XI Walnego Zgromadzenia W-MIR). 

Zarząd zapoznał się z pismem. Odpowiedź przesłano wnioskodawcy. 

Ad. 3 Następnie omówiono sprawy bieżące: 

 Przyjęto protokoły z posiedzenia Zarządu nr 23 z dnia 19.12.2022 r., nr 24 z dnia 28.12.2022 

r. i nr 1 z dnia 11.01.2023 r. 

 Podjęto uchwałę w sprawie upoważnienia Pani Dyrektor  Biura  W-MIR do dokonywania 

czynności w postępowaniu administracyjnym związanych ze scaleniem lokalu 1 i 3 przy  

ul. Towarowej 1. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia kosztów realizacji przez MAZURYSTUDIO 10 

informacyjno-promocyjnych materiałów audiowizualnych w kwocie 15272,50 brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie oddelegowania przedstawicieli W-MIR do udziału w pracach 

komisji do oszacowania szkód w gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji 

rolnej, w których wystąpiły szkody spowodowane niekorzystnymi zjawiskami 

atmosferycznymi. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia kosztów zakupu oprogramowania aktów prawnych 

LEX – licencja na rok 2023 w kwocie 4321, 79 zł brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia składki członkowskiej za I półrocze w Warmińsko-

Mazurskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w kwocie 300 zł brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia rocznej składki członkowskiej w Związku  Stowarzyszeń 

na Rzecz Rozwoju Gmin Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich – LGD9 w kwocie 

50 zł brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia rocznej składki w Stowarzyszeniu Łączy nas Kanał 

Elbląski LGD w kwocie 40 zł brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia kosztów uczestnictwa pana Krzysztofa Kazanieckiego 

–Przewodniczącego Rady Powiatowej W-MIR w powiecie gołdapskim w posiedzeniu Rady 

ds. Młodych Rolników w dniu 12-13 stycznia 2023 r. w Poznaniu w kwocie 203,50 zł brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia kosztów kondolencji i zakupu wiązanki 

okolicznościowej z powodu śmierci Pana Jerzego Brzozowskiego –wieloletniego działacza 

W-MIR w kwocie 831,23 zł brutto. 

 Podjęto uchwałę w sprawie pokrycia kosztów kondolencji dla Pana Antoniego 

Dąbrowskiego – Przewodniczącego Rady Powiatowej W-MIR w powiecie piskim, z powodu 

śmierci teścia w kwocie 381,23 zł brutto. Podjęto uchwałę w sprawie wynagrodzenia 

dyrektor biura W-MIR- zmiana w Uchwale Nr 76/2019 Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Izby 

Rolniczej 

 Podjęto uchwałę w sprawie organizacji konferencji w dniu 06.03.2023 r. pn. „Krajowy Plan 

Strategiczny dla Wspólnej Polityki Rolnej na lata 2023 -2027 – wyzwania dla rolników.” 

 Podjęto uchwałę w sprawie organizacji wspólnego posiedzenia Rad Powiatowych W-MIR w 

dniu 06.03.2023 r. w Olsztynie. 

  Podjęto uchwałę w sprawie przystąpienia do współpracy z CDR w Brwinowie w celu 

organizacji spotkania kobiet wiejskich. Kobiety to dobry klimat w dniach 23- 25 maja 2023r. 

 Podjęto uchwały w sprawie przyznania nagród za najlepsze wyniki w nauce uczniom szkół 

rolniczych w Dobrocinie i Karolewie w kwocie 6400 zł brutto. 
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 Podjęto uchwałę w sprawie oddelegowania Pana Romualda Tańskiego - Prezesa W-MIR, 

Pana Marka Kuźniewskiego – Wiceprezesa W-MIR oraz Pani Jolanty Mackiewicz – 

Dyrektor biura Izby Rolniczej na  ogólnopolską debatę dotyczącą sytuacji w polskim 

rolnictwie w świetle rosyjskiej agresji na Ukrainę w  dniu 18.01.2023 r. Warszawie oraz 

zwrotu kosztów podróży Panu Markowi Kuźniewskiemu –Wiceprezesowi W-MIR. 

 Opinia  prawna na temat szacowania szkód łowieckich (dot. posiedzenia Zarządu z 

11.01.2023 r i spotkania z rolnikiem). - Po zapoznaniu się z opinią Zarząd postanowił 

przygotować odpowiedź rolnikowi. 

 Wojewoda Warmińsko-Mazurski – Zaproszenie na Spotkanie Noworoczne w dniu 

18.02.2023 r. - Podjęto uchwalę o oddelegowaniu Pana Romualda Tańskiego - Prezesa  

W-MIR. 

 Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska - do wiadomości pismo skierowane do 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w sprawie populacji bobra na Żuławach. 

(wniosek z XI Walnego Zgromadzenia W-MIR)  – Zarząd zapoznał się z pismem, odpowiedź 

postanowiono przesłać wnioskodawcy. 

 MRiRW- pismo skierowane do Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie bobra.- 

Zarząd zapoznał się, pismo przesłano wnioskodawcy. 

 Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska w Olsztynie pismo w sprawie populacji bobra na 

Żuławach.-  Zarząd zapoznał się, pismo przesłano wnioskodawcy. 

 Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska- Odpowiedź w sprawie podjęcia działań dot. 

odstrzału redukcyjnego wilka (wniosek XI Walnego Zgromadzenia W-MIR). - Zarząd 

zapoznał się z pismem, odpowiedź postanowiono przesłać wnioskodawcy. 

 Stacja Doświadczalna Oceny Odmian we Wrócikowie- Sprawozdanie z działalności. – 

Zarząd zapozna się ze sprawozdaniem. 

 Rolnik indywidualny – pismo w sprawie systemu społecznego ubezpieczenia rolników.- 

Zarząd zapoznał się z pismem. 

 Agencja Wspierania Ochrony Środowiska- propozycja organizacji webinarium  

„Biogazownie – element dywersyfikacji energetycznej warmińsko-mazurskich gmin”. – 

Zarząd zapoznał się z informacją. 

 Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa – Odpowiedź na pismo w sprawie wysokości 

czynszów dzierżawnych (wniosek z XI Walnego Zgromadzenia W-MIR). - Zarząd zapoznał 

się z pismem, odpowiedź postanowiono przesłać wnioskodawcy. 

 Ośrodek Rozwojowo – Wdrożeniowy Lasów Państwowych - zaproszenie do udziału  

w szkoleniach z zakresu szacowania szkód łowieckich.- Zarząd zapoznał się z informacją. 

 UWM- zaproszenie do współorganizacji XLVI Olimpiady Wiedzy i Umiejętności 

Rolniczych. - Zarząd podjął uchwałę o współorganizacji Olimpiady i przeznaczeniu na ten 

cel kwoty 4000 zł brutto. 

 Zaproszenie na XLVI (okolicznościową) sesje Sejmiku Województwa w dniu 21 stycznia 

2023 r. w Sali Kopernikowej Zamku Kapituły Warmińskiej. – Zarząd zapoznał się z 

zaproszeniem, nikogo nie oddelegowano. 

 KOWR- harmonogram przetargów. – Zarząd zapoznał się z informacją. 

 Wójt Gminy Rozogi- Zaproszenie na 160 rocznicę wybuchu Powstania Styczniowego  

w dniu 22.01.2023 r. w Rozogach. – Zarząd zapoznał się z zaproszeniem, nikogo nie 

oddelegowano. 

 Zaproszenie do udziału w uroczystości Dnia Pracownika Publicznych Służb Zatrudnienia  

w dniu 26 stycznia 2023 r. – Zarząd zapoznał się z zaproszeniem. 
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 Rolnik z gminy Dobre Miasto- pismo o wystąpienie do MRiRW w sprawie likwidacji normy 

GAEC 5 zobowiązującej do utrzymania okrywy glebowej w okresie od 1.02 do 15.02 – 

Zarząd zapoznał się z pismem, postanowiono przygotować stosowne wystąpienie. 

 Zespół Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego w Karolewie – zaproszenie  

do współorganizacji konkursu „Smaki Wsi” – Zarząd podjął  uchwałę o współorganizacji  

i przeznaczeniu na ten cel kwoty 1500 zł brutto. 

 Rolnik z gminy Bartoszyce  – Do wiadomości pismo skierowane do wójta Gminy 

Bartoszyce. – Zarząd zapoznał się z pismem, przesłano odpowiedź. 

 Zawiadomienie o zebraniu właścicieli nieruchomości przy ul. Towarowej 1 w dniu 

24.02.2023 r.- Zarząd zapoznał się z zawiadomieniem. Na zebranie została oddelegowana 

Pani dyrektor biura Jolanta Mackiewicz. 

 Wojewoda Warmińsko-Mazurski – Pismo skierowane do jednostek administracji rządowej 

w sprawie kontroli napływu zbóż z Ukrainy. – Zarząd zapoznał się z pismem. 

 Instytut Gospodarki Rolnej- zaproszenie do udziału w Forum dla wsi w dniu 25.02.2023 r. 

w Toruniu.- Zarząd podjął uchwałę o oddelegowaniu Pana Roberta Nowackiego - Członka 

Zarządu W-MIR. 

 Koło łowieckie „Daniel” w Bartoszycach – informacja o zamiarze inwentaryzacji zwierzyny 

łownej.- Zarząd zapoznał się z informacją 

 

Na posiedzeniu podjęto uchwały w sprawie: 

 Upoważnienia do wykonywania czynności w postępowaniu administracyjnym  

 Rozdysponowania środków Rady Powiatowej W-MIR w powiecie nowomiejskim. 

 Organizacji wyjazdu przedstawicieli samorządu rolniczego na  XXVIII Międzynarodowe Targi 

Rolnicze – AGROTECH  w Kielcach w dniach   17 – 18 marca 2023r. i przeznaczeniu na ten cel 

kwoty 4000 zł brutto. 

 Pokrycia kosztów oddelegowania przedstawicieli Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej na 

spotkanie z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi na spotkanie  z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi w dniu 01.02.2023 r. do Warszawy  

 Pokrycia kosztów współpracy z Telewizją Kopernik w 2023 roku 

 Oddelegowania przedstawicieli W-MIR do udziału w pracach komisji do oszacowania szkód w 

gospodarstwach rolnych i działach specjalnych produkcji rolnej, w których wystąpiły szkody 

spowodowane niekorzystnymi zjawiskami atmosferycznymi. 

  pokrycia kosztu zakupu usługi dostępu do platformy LEX w kwocie 4321, 79 zł brutto. 

  Pokrycia składki członkowskiej za I półrocze w Warmińsko-Mazurskiej Regionalnej Organizacji 

Turystycznej w kwocie 300 zł brutto. 

 Pokrycia rocznej składki członkowskiej w Związku  Stowarzyszeń na Rzecz Rozwoju Gmin 

Północnego Obszaru Wielkich Jezior Mazurskich – LGD9 w kwocie 50 zł brutto. 

 Pokrycia rocznej składki w Stowarzyszeniu Łączy nas Kanał Elbląski LGD w kwocie 40 zł brutto. 

 Pokrycia kosztów oddelegowania Pana Krzysztofa Kazanieckiego –Przewodniczącego Rady 

Powiatowej W-MIR w powiecie gołdapskim w posiedzeniu Rady ds. Młodych Rolników w dniu 12-

13 stycznia 2023 r. w Poznaniu w kwocie 203,50 zł brutto. 
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 Pokrycia kosztów kondolencji i zakupu wiązanki okolicznościowej z powodu śmierci Pana Jerzego 

Brzozowskiego –wieloletniego działacza W-MIR w kwocie 831, 23 zł. 

 Pokrycia kosztów kondolencji dla Pana Antoniego Dąbrowskiego – Przewodniczącego Rady 

Powiatowej W-MIR w powiecie piskim, z powodu śmierci teścia w kwocie 381,23 zł. 

 sprawie zmiany w Uchwale Nr 76/2019 Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej 

 Organizacji konferencji w dniu 06.03.2023 r. pn. „Krajowy Plan Strategiczny dla Wspólnej 

Polityki Rolnej na lata 2023 -2027 – wyzwania dla rolników.” 

 Organizacji wspólnego posiedzenia Rad Powiatowych W-MIR w dniu 06.03.2023 r. w Olsztynie. 

  Przystąpienia do współpracy z CDR w Brwinowie w celu organizacji spotkania kobiet wiejskich. 

Kobiety to dobry klimat w dniach 23- 25 maja 2023 r. 

  Przyznania nagród za najlepsze wyniki w nauce uczniom szkół rolniczych w Dobrocinie i 

Karolewie w kwocie 6400 zł brutto. 

 Oddelegowania Pana Romualda Tańskiego - Prezesa W-MIR, Pana Marka Kuźniewskiego – 

Wiceprezesa W-MIR oraz Pani Jolanty Mackiewicz – Dyrektor biura Izby Rolniczej na  

ogólnopolską debatę dotyczącą sytuacji w polskim rolnictwie w świetle rosyjskiej agresji na 

Ukrainę w  dniu 18.01.2023 r. Warszawie oraz zwrotu kosztów podróży Panu Markowi 

Kuźniewskiemu –Wiceprezesowi W-MIR. 

  Oddelegowania Pana Romualda Tańskiego -Prezesa W-MIR na Spotkanie Noworoczne w dniu 

18.02.2023 r 

 Współorganizacji XLVI Olimpiady Wiedzy i Umiejętności Rolniczych w Olsztynie. 

 współorganizacji XI edycji Ogólnopolskiego Międzyszkolnego Konkursu Kulinarnego „Smaki 

Wsi. 

 Oddelegowania przedstawiciela Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej na konferencję rolną 

#ForumdlaWsi „Zjednoczeni rolnicy gwarantem bezpieczeństwa Europy”. 

 oddelegowania Dyrektora Biura Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej na spotkanie Wspólnoty 

lokalu przy ul. Towarowej 1 i udzielenia pełnomocnictwa. 

    

 

 

         Romuald Tański 

 

Prezes Warmińsko-Mazurskiej                                                Protokołowała:            

          Izby Rolniczej                                  Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka

               

 


